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PROTOKÓŁ NR XXI/2020 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 28 maja 2020 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 14 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1330 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Do pkt.1 - pkt 3. 

W. Barabasz Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia XXI sesji Rady Miejskiej w 

Paczkowie. Następnie stwierdził prawomocność obrad. Poinformował, że na sali posiedzeń 

obecnych jest 14 radnych. Nieobecny radny – Bogdan Zuziak. 

Przewodniczący obrad na sekretarza obrad zaproponował Panią Ewę Szlosek – radną.  

Ewa Szlosek - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Ewę Szlosek na sekretarza obrad. 

wykaz imienny głosujących zał. nr 3  

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych z informacją, że protokół z sesji był do wglądu 

w biurze Rady Miejskiej i każdy mógł się zapoznać z jego treścią. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych, czy mają uwagi do protokołu sesji nr XX/2020 

z dnia 23.04.2020 r. 

Przewodniczący poddał Protokół pod głosowanie pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się”  

protokół z sesji Rady Miejskiej nr XX/2020 z 23.04.2020 r. 

został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 4  

Przewodniczący obrad odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Paczków z organizacjami pozarządowymi w 

2019 r. 

5. Raport o stanie Gminy Paczków za 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2020 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Paczków a Miastem 

Javornik. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Paczków.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2020-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Paczków”. 



str. 3 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Paczkowie nr XVI/134/2019 z dnia 

19.12.2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na 

terenie Gminy Paczków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu pomieszczeń 

garażowego i gospodarczego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości 

gruntowych. 

16. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad. 

Następnie zwrócił się do radnych czy wnoszą uwagi do porządku obrad.  

Ponieważ nie było uwag, ani wniosków poinformował, że pkt 3 sesji został zakończony. 

Do pkt 4. 

Burmistrz poinformował, że ostatnio przeprowadzono badania na ZOL-u w Paczkowie. Jest po 

rozmowie z Dyrekcją ZOZ-u z Nysy. Kilka dni temu dokonano badań wśród 51 pracowników 

służby zdrowia jeżeli chodzi o szpital w Paczkowie. Wynik dodatni otrzymały dwie osoby. Dwie 

pozostałe osoby nie mają na 100% potwierdzonego wyniku dodatniego, dlatego pozostają w 

izolacji. Badanie zostanie ponowione. W dniu dzisiejszym jest 53 pacjentów na ZOL-u w 

Paczkowie i zostaną dzisiaj przebadani na koronawirusa. Wyniki badań powinny być jutro. Jeżeli 

będą osoby zakażone, to ZOZ Nysa może przyjąć kilka osób, natomiast osoby wymagające 

respiratorów będą przewożone do Kędzierzyna Koźla. 17 pracowników personelu przebywa na 

terenie szpitala z wynikiem ujemnym i opiekują się osobami przebywającymi na ZOL-u. 

Wszyscy pracownicy będą mieli powtórzony test na początku czerwca. Najbliższa rodzina osób 

zarażonych jest objęta kwarantanną. Przypomniał, że w ostatnim czasie są znoszone obostrzenia, 

ale poprosił, aby w miarę możliwości zachowywać środki ostrożności, nadal nosić maseczki w 

trosce o swoje zdrowie. Nadal podtrzymane są obostrzenia w pracy Urzędu. Pracuje się grupami, 

pozostali pracownicy pracują zdalnie. To samo dotyczy Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Paczkowie. Zakład Wodociągów i Kanalizacji pracuje bez zmian. 

Następnie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 

Paczków z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 

rok. Roczny Program Współpracy Gminy Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3. ustawy został przyjęty Uchwałą nr I/6/2018 Rady 

Miejskiej w Paczkowie z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2019 rok. Cel główny Programu - budowanie partnerstwa 

pomiędzy Gminą Paczków a organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami, służącego 

rozpoznawaniu i zaspokajaniu potrzeb mieszkańców oraz wzmacnianiu roli aktywności 

obywatelskiej w rozwiązywaniu problemów lokalnych. Organizacje pozarządowe działające na 

terenie Gminy Paczków 

Obszar działalności Nazwa organizacji pozarządowej 

Kultura, sztuka, 
ochrona dóbr kultury 
 i dziedzictwa narodowego 

Stowarzyszenie Generacja 
Stowarzyszenie Młodych Gminy Paczków „Alterna” 
Stowarzyszenie Kultury Osób Niepełnosprawnych 
„Więź” 
Stowarzyszenie Pegaz 
Stowarzyszenie Artystyczne Miłośników Folkloru 

Pomoc społeczna, ochrona i promocja 

zdrowia 

Caritas Diecezji Opolskiej 

Polski Czerwony Krzyż, Opolski Zarząd Okręgowy 

w Opolu 

Nauka, edukacja, oświata, wychowanie Stowarzyszenie Inicjatyw Lokalnych w Paczkowie 

Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Wsi Stary 

Paczków 

Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Wsi Goworowice 

Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju i Promocji 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dziewiętlicach 

Działalność wspomagająca rozwój 

wspólnot i społeczności lokalnych oraz 

rozwój gospodarczy w tym rozwój 

przedsiębiorczości 

Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Gminy Paczków 

Stowarzyszenie Kupców i Przedsiębiorców w 

Paczkowie 

 

Organizacje pozarządowe działające na terenie Gminy Paczków 

 

Obszar działalności Nazwa organizacji pozarządowej 
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Ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona 

dziedzictwa przyrodniczego 

Polski Związek Działkowców, Zarząd Koła w 

Paczkowie 

Towarzystwo Opieki Nad Zwierzętami w Polsce, 

Oddział Opole 

Działalność na rzecz osób w wieku 

emerytalnym 

Polski Związek Emerytów, Rencistów i 

Inwalidów - Oddział Rejonowy w Paczkowie 

Stowarzyszenie Paczkowski Uniwersytet III 

Wieku 

Działalność na rzecz integracji i reintegracji 

zawodowej i społecznej osób zagrożonych 

wykluczeniem społecznym 

Spółdzielnia Socjalna „Parasol” 

Działalność na rzecz integracji oraz 

rozwijania  kontaktów i współpracy  

między społeczeństwami 

Towarzystwo Polsko – Francuskie w Paczkowie 

 

Organizacje pozarządowe działające na terenie Gminy Paczków 

Obszar działalności Nazwa organizacji pozarządowej 

Sport, kultura fizyczna, turystyka i 

krajoznawstwo 

Klub Sportowy Sparta Paczków 

Ludowy Zespół Sportowy w Trzeboszowicach 

Ludowy Zespół Sportowy w Dziewiętlicach 

Ludowy Zespół Sportowy w Ujeźdźcu 

Ludowy Zespół Sportowy w Kamienicy 

Ludowy Zespół Sportowy w Gościcach 

Polskieg Związek Hodowców Gołębi, Zarząd 

Koła w Paczkowie 

Klub Karate Do-Shotokan Funakoshi 

Polski Związek Wędkarski, Koło w Paczkowie 

Stowarzyszenie Przyjaciół Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Paczkowie „Trójka 

Dzieciom” 
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Uczniowski Klub Sportowy Akademia Piłkarska 

Krasnal 

 

FINANSOWE FORMY WSPÓŁPRACY 

W 2019 roku ogłoszono 1 otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych w następujących 

obszarach: 

1) działalność na rzecz integracji i reintegracji zawodowej i społecznej osób zagrożonych 

wykluczeniem społecznym, 

2) ochrona i promocja zdrowia, w tym działalność lecznicza, 

3) działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym, 

4) kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, 

5)  ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego, 

6) działalność na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktów i współpracy między 

społeczeństwami. 

FINANSOWE FORMY WSPÓŁPRACY 

● Liczba ofert złożonych w otwartym konkursie ofert – 16. 

● Liczba ofert złożonych w trybie art. 19a ustawy (tryb pozakonkursowy) – 1, na kwotę 

1 000 zł. 

● Liczba zawartych umów – 15, w tym liczba rozwiązanych umów - 1. 

● Łączna kwota przekazanych środków – 92 500 zł. 

● Liczba beneficjentów zrealizowanych zadań publicznych – ok. 3 500. 

● Wielkość wkładu finansowego organizacji – 121 044,27 zł. 

● Wielkość wkładu pozafinansowego organizacji (wkład osobowy w tym świadczenia 

wolontariuszy i praca społeczna członków) – 71 075 zł. 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

DZIAŁALNOŚĆ NA RZECZ INTEGRACJI I REINTEGRACJI ZAWODOWEJ  

I SPOŁECZNEJ OSÓB ZAGROŻONYCH WYKLUCZENIEM SPOŁECZNYM 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 
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Spółdzielnia Socjalna 

„Parasol” 

Nowe miejsca reintegracji społecznej i zawodowej 

dla wykluczonych społecznie mieszkańców gminy 

Paczków 

30 000 zł 

 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

OCHRONA I PROMOCJA ZDROWIA 

 

 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Opolski Oddział Okręgowy 

w Opolu Polskiego 

Czerwonego Krzyża 

Promujemy zdrowy styl życia 3 000 zł 

Caritas Diecezji Opolskiej Świadczenia w zakresie usług higieniczno 

- pielęgnacyjnych na rzecz osób chorych, 

starszych  

i niepełnosprawnych w miejscu ich 

zamieszkania 

14 000 zł 

 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

DZIAŁALNOŚĆ NA RZECZ OSÓB W WIEKU EMERYTALNYM 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Polski Związek Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów, Oddział Rejonowy Paczków 

Spotkania integracyjne 

 - zabawy 

5 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

KULTURA, SZTUKA, OCHRONA DÓBR KULTURY I DZIEDZICTWA NARODOWEGO 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Stowarzyszenie 

GENERACJA 

XXIV Ogólnopolskie prezentacje muzyczne 

Terepaczków 

13 000 zł 
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Stowarzyszenie Kultury Osób 

Niepełnosprawnych „Więź” 

Magia gliny 5 500 zł 

Stowarzyszenie Artystyczne 

Miłośników Folkloru 

Prowadzenie Dziecięcego Zespołu 

Folklorystycznego „Raczyna” 

5 500 zł 

Stowarzyszenie PEGAZ V Jubileuszowy otwarty konkurs ma limeryk 

o Paczkowie 

3 000 zł 

Stowarzyszenie PEGAZ Spotkanie z katem 1 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

KULTURA, SZTUKA, OCHRONA DÓBR KULTURY I DZIEDZICTWA NARODOWEGO 

Ochotnicza Straż Pożarna w 

Gościcach 

Międzypokoleniowe spotkanie 

strażackie 

2 500 zł 

Okręg Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Opolu 

Międzypokoleniowe spotkania 

miłośników wędkarstwa 

 3 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

EKOLOGIA I OCHRONA ZWIERZĄT ORAZ OCHRONA DZIEDZICTWA 

PRZYRODNICZEGO 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Towarzystwa Opieki Nad 

Zwierzętami w Polsce, Oddział 

Opole 

Opieka nad zwierzętami  ekosystemie 

Paczkowa 

2 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R. 

DZIAŁALNOŚĆ NA RZECZ INTEGRACJI EUROPEJSKIEJ ORAZ ROZWIJANIA 

KONTAKTÓW I WSPÓŁPRACY MIĘDZY SPOŁECZEŃSTWAMI 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Towarzystwo Polsko  

– Francuskie w Paczkowie 

Rozwijanie kontaktów i współpracy 

między społeczeństwami Paczkowa 

(Polska) i (Uzes) Francja 

4 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W TRYBIE ART. 19 A USTAWY (TRYB POZAKONKURSOWY) 
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Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Stowarzyszenie Miłośników Wsi 

Moszczanka w Moszczance 

Wojewódzkie Obchody Dnia Flagi 

Rzeczypospolitej w Moszczance 

1 000 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R.  – SPORT 

● Podstawa udzielania dotacji – Uchwała Nr L/370/2010 Rady Miejskiej w Paczkowie z 

dnia 26 października 2010 r. w sprawie określenia warunków i trybu wspierania 

rozwoju sportu na obszarze Gminy Paczków. 

● Liczba złożonych wniosków – 8. 

● Liczba zawartych umów – 8, na łączną kwotę 227 250,68 zł. 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R.  – SPORT 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 

Klub Sportowy „Sparta” 

Paczków 

Upowszechnianie kultury fizycznej  

i sportu wśród mieszkańców Gminy 

Paczków 

119 166,30 zł 

Ludowy Zespół 

Sportowy w Kamienicy 

„Organizacja i prowadzenie rozgrywek 

mistrzowskich w piłce nożnej wraz z 

prowadzeniem szkolenia młodzieży” 

18 480,69 zł 

Ludowy Zespół 

Sportowy w 

Trzeboszowicach 

„Organizacja i prowadzenie rozgrywek 

mistrzowskich w piłce nożnej wraz z 

prowadzeniem szkolenia młodzieży” 

22 970,07 zł 

Ludowy Zespół 

Sportowy w Ujeźdźcu 

„Organizacja i prowadzenie rozgrywek 

mistrzowskich w piłce nożnej wraz z 

prowadzeniem szkolenia młodzieży” 

18 490,76 zł 

DOTACJE UDZIELONE W 2019 R.  – SPORT 

Nazwa organizacji Nazwa zadania Kwota dotacji 
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Ludowy Zespół 

Sportowy w 

Dziewiętlicach 

Organizacja i prowadzenie rozgrywek 

mistrzowskich  

w piłce nożnej wraz z prowadzeniem 

szkolenia młodzieży” 

25 000 zł 

Ludowy Zespół 

Sportowy w Gościcach 

Organizacja i prowadzenie rozgrywek 

mistrzowskich  

w piłce nożnej wraz z prowadzeniem 

szkolenia młodzieży” 

18 500 zł 

Stowarzyszenie Klub 

Karate – Do Shotokan 

Funakoshi 

Zawody karate – organizacja i 

uczestnictwo 

4 642,86 zł 

ROZLICZENIE DOTACJI 

Wszystkie organizacje przedłożyły sprawozdania końcowe z realizacji zadań. Sprawozdania 

sprawdzono pod względem merytorycznym i finansowym. 

Zwroty niewykorzystanych dotacji: 

1) Spółdzielnia Socjalna „Parasol”– 547,48 zł, 

2) LZS Trzeboszowice – 29,93 zł, 

3) LZS Ujeździec – 9,24 zł, 

4) LZS Kamienica – 19,31 zł, 

5) Klub Sportowy Sparta Paczków – 11 833,70 zł. 

Zwroty dotacji  wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem: 

1) Stowarzyszenie Klub Karate – Do Shotokan Funakoshi – 357,14 zł. 

POZAFINANSOWE FORMY WSPÓŁPRACY 

Realizując Program Współpracy Gmina Paczków realizowała następujące formy współpracy 

pozafinansowej: 

1) wzajemne informowanie się o kierunkach planowanej działalności i współdziałanie  

w celu ujednolicenia i harmonizowania tych kierunków, 

2) promocja działalności organizacji pozarządowych poprzez umożliwienie im publikowania 

istotnych wiadomości na stronie internetowej Gminy, 

3) organizowanie otwartych spotkań pomiędzy organizacjami a przedstawicielami samorządu 

w zakresie prowadzonej przez organizacje działalności statutowej, 
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4) nieodpłatne udostępnianie pomieszczeń lub urządzeń należących do Gminy,  

w szczególności w zakresie niezbędnym do realizacji zadań publicznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie czy w tym roku będzie podpisywana umowa ze 

Spółdzielnią Parasol? 

Burmistrz odpowiedział, że została podpisana. Natomiast ze względu na COVID działalność tej 

Spółdzielni została mocno ograniczona, spośród kilku pracowników pracuje jeden. Decyzją 

przekazaną przez Wojewodę musimy wypłacać dotację która została przyznana na realizację 

tych zadań. My w pełni te środki przekazujemy, nie obcinamy ich tak jak stowarzyszeniom, 

które nie zrealizowały zadań. Ten rok jest dosyć trudny. Część stowarzyszeń nie zrealizowała 

zakładanych zadań i środki będą proporcjonalnie zmniejszone jeżeli nie ponieśli wydatków. 

Na tym pkt 4 sesji został zakończony.  

Do pkt 5. 

Burmistrz przedstawił raport o ostanie Gminy 

zał. nr 5 

Na tym pkt 5 sesji został zakończony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie ogłosił 10 minut przerwy. 

Do pkt 6. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali posiedzeń obecnych jest 14 radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2020 r. Przypomniał, że wszystkie projekty uchwał zostały omówione na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/168/2020 została podjęta. 

zał. nr 6 

wykaz imienny głosujących zał. nr 7 

Na tym pkt 6 sesji został zakończony. 

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/169/2020 została podjęta. 

zał. nr 8 

wykaz imienny głosujących zał. nr 9  

Na tym pkt 7 sesji został zakończony. 

Do pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/170/2020 została podjęta. 

zał. nr 10 

wykaz imienny głosujących zał. nr 11  

Na tym pkt 8 sesji został zakończony. 

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Paczków a Miastem Javornik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy są pytania lub też uwagi do projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/171/2020 została podjęta. 

zał. nr 12 
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wykaz imienny głosujących zał. nr 13  

Na tym pkt 9 sesji został zakończony. 

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Paczków.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/172/2020 została podjęta. 

zał. nr 14 

wykaz imienny głosujących zał. nr 15  

Na tym pkt 9 sesji został zakończony. 

Do pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2020-2023. 

Radny P. Tetłak zwrócił uwagę, że w Programie o Frydrychowie mowa jest jako o przysiółku 

wsi Ścibórz, a Frydrychów jest sołectwem. 

A. Góral – Sowa odpowiedziała, że Frydrychów jest przysiółkiem wsi Ścibórz, natomiast jako 

jednostka pomocnicza gminy jest sołectwem. 

Burmistrz zwrócił uwagę na jeden ważny podpunkt 5.2.5 zabytki ruchome. Są wypisane zabytki 

ruchome, ale zauważył, że nie ma wpisanych figur znajdujących się w ołtarzach np. św. Karola 

Boromeusza, która to figura znajduje się w kościele parafialnym w Paczkowie. Będzie dążył do 

tego, aby do końca tej kadencji ze względu na wysoką wartość zabytkową, te bezcenne figury 

powpisywać. Warto starać się o to, aby wszystkie figury zostały skatalogowane i wpisane do 

rejestru. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Kurowska zadała pytanie czy wpisanie zabytku do 

ewidencji gminnej bez wpisania do rejestru wojewódzkiego skutkuje takimi samymi 

obostrzeniami jeżeli chodzi o remonty jak  w przypadku wpisu do rejestru wojewódzkiego? 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o pozyskiwanie pozwolenia to jest to dwustopniowe. 

Na pewno że jeżeli chodzi o Paczków to pozwolenia w strefie A i B wydaje Wojewódzki 

Konserwator Zabytków. W innych obszarach można zwracać się do Powiatowego Konserwatora 
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Zabytków. W związku z ustawą o ochronie zabytków, nieruchomości wpisane w katalog również 

gminny są objęte nakazami wynikającymi z tej ustawy. Spis gminnych zabytków aktualizowany 

był w 2009 r. Ten, który po raz kolejny zatwierdzamy jest wynikiem prac z 2009 r. Nic nie 

ściągnięto i nic nie dopisano. To było aktualizowane u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Burmistrz dokonał obowiązku poinformowania o zamiarze wpisania do rejestru zabytków 

poszczególnych obiektów, których nie ma w tym rejestrze zabytków. Jeżeli radna pyta się np. o 

zabytkową stodołę krytą dachówką ceramiczną, to o zmianę należy zwrócić się do Konserwatora 

Zabytków. Jeżeli zabytek wpisany jest do rejestru gminnego i ma mniejszą rangę to należy 

zwrócić się do Powiatowego Konserwatora Zabytków. Nie wie jaką drogę Konserwator 

zastosuje. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Kurowska poinformowała, że chodzi o stodoły, 

spichlerze na wsiach, gdzie niejednokrotnie koszty remontu przewyższają wartość budynku. Są 

przypadki, że właściciele odstępują od remontów i zna przypadek, że stodoła się zawaliła, bo 

Konserwator nie zezwolił na wymianę dachu na blacho-dachówkę. 

Burmistrz przypomniał, że ten dokument powiela rejestr z 2009 r. tu się zbyt wiele nie zmieniło, 

może jedynie zmieniło się w pogorszeniu stanu. Poinformował, że jako Burmistrz brał udział w 

próbie wyrejestrowania obiektu w miejscowości Unikowice. Przez 4 lata pisano pisma i 

ostatecznie po 4 latach Ministerstwo dało decyzję ostateczną odmawiającą osobie prywatnej 

wypisania spichlerza z rejestru. Ponadto namówiło tą osobę o zwrócenie się z wnioskiem o 

dofinansowanie remontu i właściciel otrzymał około 400 tyś zł na remont obiektu, który już nie 

pełni takiej funkcji jak kiedyś. My jako Gmina natomiast piszemy wnioski o dofinansowanie 

remontów kamienic i nie udaje się uzyskać dofinansowania. Trudno jest zrozumieć tą instytucję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/173/2020 została podjęta. 

zał. nr 16 

wykaz imienny głosujących zał. nr 17  

Na tym pkt 11 sesji został zakończony. 

Do pkt 12. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Paczków”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/174/2020 została podjęta. 

zał. nr 18 

wykaz imienny głosujących zał. nr 19  

Na tym pkt 12 sesji został zakończony. 

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Paczkowie nr XVI/134/2019 z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Paczków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/175/2020 została podjęta. 

zał. nr 20 

wykaz imienny głosujących zał. nr 21  

Na tym pkt 13 sesji został zakończony. 

Do pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów najmu pomieszczeń garażowego i gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 
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w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/176/2020 została podjęta. 

zał. nr 22 

wykaz imienny głosujących zał. nr 23  

Na tym pkt 14 sesji został zakończony. 

Do pkt 15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XXI/177/2020 została podjęta. 

zał. nr 24 

wykaz imienny głosujących zał. nr 25  

Na tym pkt 15 sesji został zakończony. 

Do pkt 16. 

Przewodniczący Rady Miejskiej rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 

różnych.  

Radny B. Wiśniowski złożył wniosek o oczyszczenie płytek chodnikowych (ulica Daszyńskiego) 

i mostku. 

zał. nr 26 

Burmistrz odpowiedział, że wystosowane zostanie pismo do Powiatu, gdyż ul. Daszyńskiego jest 

drogą powiatową. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Kurowska zadała pytanie, kiedy będzie koszenie dróg 

powiatowych i jak będzie to koszenie wyglądało? 

Burmistrz odpowiedział, że trudno jest mu odpowiedzieć na to pytanie gdyż nie jest Starostą, ale 

wystosuje pytanie do Starostwa Powiatowego w tej sprawie. 

Radna K. Motyka poprosiła, aby wystąpić do Starostwa, aby obkaszali całe drogi a nie tylko do 

granic miejscowości. 
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Radna E. Szlosek poprosiła o kosmetykę chodnika przy sklepie zabawkowym na ul. 

Wrocławskiej, gdzie załamały się płytki chodnikowe i wymagają naprawy. 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie tego chodnika interwencje są trzy razy do roku 

prawdopodobnie z powodu złego odwodnienia. Cały czas chodnik po tej stronie ulicy się zapada 

tylko w różnych miejscach.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej M. Maluch poprosiła, aby wyczyszczono wszystkie 

studzienki na drogach powiatowych gdyż są pozatykane piaskiem. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie jak co roku wystosowane w tej sprawie pismo do Powiatu. 

Poinformował, że co roku na terenie dróg gminnych robimy zapytanie ofertowe, wynajmujemy 

firmę i czyścimy studzienki i separatory. Gdy został to niektóre seperatory na terenie Gminy były 

nie czyszczone od 8 lat. Wystosowane zostaną pisma. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej M. Maluch poinformowała, że ostatnim razem były 

wyczyszczone przez Powiat tylko wskazane studzienki, a nie wszystkie. 

Radna B. Jurek zadała pytanie czy w Kozielnie doczekają się założenia siatki na placu 

rekreacyjnym? 

Burmistrz odpowiedział, że pewnie się doczekają. Zauważył, że sołectwo dysponuje środkami 

gminnymi. 

Radna B. Jurek przypomniała, że siatka była ściągnięta przy Aeropikniku i w zeszłym roku było 

obiecane przez Wiceburmistrza, że zostanie załażona nowa. 

Burmistrz przeprosił i powiedział, że w takim razie będzie trzeba to zrobić. Chociaż skłania się 

bardziej w kierunku, że jak na danym terenie coś wspólnie z sołectwami się robi to nawzajem 

sobie pomagają. Ale jak było obiecane to należy to zrobić. 

Radna M. Stano przypomniała, że w zeszłym roku złożyła wniosek o montaż lustra na 

skrzyżowaniu ul. Mickiewicza i Wojska Polskiego. Na jakim etapie jest ta sprawa? 

Burmistrz odpowiedział, że sprawdzi. 

Radna K. Motyka poinformowała, że zwróciła się do Powiatu jak co roku o przycinkę alei 

lipowej w Trzeboszowicach, bo jest zarośnięta. Była wizja lokalna z pracownikami Starostwa i 

ostatnio otrzymała pismo, ze z powodu koronawirusa prace zostają przesunięte na przyszły rok. 

Odnośnie koszenia rzek otrzymała odpowiedź że będą wykaszane systematycznie, własnym 

sprzętem, własnymi pracownikami nie będą ogłaszać przetargu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Kurowska zauważyła, że Powiat nie planuje dużych 

inwestycji na drogach w Gminie to chociaż dobrze by było żeby utrzymywali w dobrym stanie 

to co jest. Bo dróg Powiatowych jest więcej. 
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Burmistrz przypomniał, że rozmawiano na poprzedniej sesji o skrzyżowaniach Sienkiewicza-

Jagiellońska- Kopernika, Sienkiewicza-Daszyńskiego-Narutowicza. Przygotowano do Powiatu 

pismo odnośnie partycypacji przy dokumentacji projektowej. Ma nadzieję, że jeżeli Powiat 

przystąpiłby do tego zadania to byłaby to inwestycja na kilkanaście milionów. Powiat ma inną 

strukturę dochodową. Nie chce nikogo bronić, ale czasami trudno jest wyasygnować środki na 

różnego rodzaju remonty. Teraz będą mieli znaczny spadek wpływów z PIT-u i Cit-u, a nie mają 

wpływów z podatku od nieruchomości. Oczekujemy jednak że Powiat będzie dla nas partnerem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wnioski odnośnie remontów dróg i ulic. 

zał. nr 27 

Następnie zadał pytanie jak odnośnie działki naprzeciw basenu w Paczkowie? 

Burmistrz odpowiedział, że na tej działce znajduje się niezasypany duży zbiornik na szambo. 

Zasypanie tego szamba to duże koszty. Jest ryzyko, żeby parkowały tam samochody. Gdyby 

zamieniono się na działki, tak jak to było planowane, to dzisiaj bylibyśmy właścicielem. Można 

byłoby w międzyczasie zmienić plan zagospodarowania i wówczas, można byłoby w tym 

miejscu zrobić parking. Niestety dzisiaj mamy ręce związane. Oczywiście przy realizacji  

inwestycji można było zrobić dobry projekt na wyasygnowanie jakiegoś terenu pod parking, i 

dzisiaj aż tak dużego problemu nie byłoby. Poinformował, że jeżeli byłyby w tym roku jakieś 

oszczędności, to bardzo chciałby przeprowadzić kilka remontów na drogach, m.in. ul. Górnicza. 

Zastanawia się, czy nie położyć tam dywanika asfaltowego, tak jak w Starym Paczkowie, jest to 

zdecydowanie tańsze. Natomiast nie robić kompleksowej przebudowy z nową infrastrukturą, 

regulacją pasa jezdni. Myśli, że lepiej położyć nowy dywanik, co poprawi jakość jezdni na długie 

lata, a będzie to kosztować około 150 tyś zł. To samo można zrobić na ul. Kolejowej. Tam ciężki 

sprzęt zajeżdża asfalt będzie to w najbliższym czasie wyjaśniane. 

Następnie poinformował, że dużo robi się w infrastrukturze na terenie sołectw. Zazwyczaj z 

sołectwami współpracuje się dobrze. Jak już wykona się jakąś infrastrukturę, to jest ona zadbana. 

Natomiast ostatnio pojechał z LGD na jedną z miejscowości i jak zobaczył jedną z wiat to 

załamał ręce. Brud okropny, zostało to przekazane sołectwu i dlatego sprzątać tego nie będzie. 

Pojechał tam nieświadomie, bo chciał pokazać piękny teren, z wiatą, z piecem chlebowym, a tu 

pokradzione stoły i ławy, bo nie zostały odpowiednio zabezpieczone przez sołectwo, a o to 

proszono, no i bałagan pod tą wiatą. Zaapelował do sołtysów o współpracę, bo inaczej nie będzie 

się inwestować w infrastrukturę społeczną, która ma służyć przede wszystkim mieszkańcom i 

turystom. Żal na to patrzyć, jak to jest demolowane. Jeżeli chodzi o zadania zrealizowane w 

ostatnim czasie to wykonanie stawu przy ul. Klonowej do 28.06.2020 r. koszt 478 tyś zł. Budowa 

boiska w Kamienicy kwota 423 tyś zł. Termin wykonania 31.07.2020 r. Wszystko idzie zgodnie 
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z planem podobnie jak na dwóch pozostałych boiskach. Boisko w SP Nr 2 koszt 460.997 zł. 

Termin wykonania do 15.07.2020 r. Boisko SP Nr 3 koszt 470.556 zł. Termin wykonania do 

14.07.2020 r. Nadzór inwestorski prowadzi Pan Janusz Walewicz. Ochrona bioróżnorodności na 

plantach koszt 600 tyś zł. Termin do 30.10.2020 r. Przebudowa, rozbudowa o pomieszczenie 

schodołazu w Szkole w Dziewiętlicach zostało wykonane, obecnie czeka się na odbiór kwota 49 

tyś zł. Wykonanie rocznej ratusza i świetlic wiejskich – 5 obiektów. Budowa progów 

zwalniających w miejscowości Kamienica na drodze do granicy Państwa 5.349 zł. Umowa jest 

podpisana. Remont dróg gminnych o nawierzchni utwardzonej, nieulepszonej wstrzymał 

podpisanie umowy, bo cena wydawała mu się zbyt duża w stosunku do ubiegłorocznej. Remont 

cząstkowy nawierzchni w technologii patcher 14.500 zł. Jest realizowany. Nie wie ile w ramach 

tych środków uda się załatać dziur. Jeżeli okaże się, że kwota jest za mała, to w ciągu roku jak 

wystąpią wolne środki trzeba będzie tą kwotę zwiększyć, Wykonanie oznakowania poziomego 

w ciągu dróg gminnych: Staszica, Sikorskiego, Emilii Plater, Wojska Polskiego, Kołłątaja, 

Młyńska koszt 2.287 zł. Jest to w trakcie realizacji. Wykonanie i montaż oznakowania na ulicach: 

Jana Matejki, Hieronima Dekutowskiego, Fieldorfa Nila, Grota Roweckiego i Pileckiego jest w 

trakcie realizacji. Wykonanie robót budowlanych oraz dokumentacji zagospodarowania terenu 

wraz z zabezpieczeniem fundamentów sąsiadujących budynków, chodzi o plombę naprzeciw 

Urzędu. My chcemy tę plombę zasypać i wzmocnić przypory budynków obok, ale Konserwator 

dał nam jeszcze większe wymagania do zasypania tej dziury. Jak tylko uda się zrobić 

odpowiednią dokumentację występujemy do zasypywania tej plomby. Jest ogłoszony przetarg 

na zakup wyposażenia budynku ul. Kościelnej. Wykonanie przeglądów eksploatacyjnych i 

czyszczenie separatorów, to było zapytanie ofertowe kwota 12.600 zł. Zapytanie o cenę na 

donice na kwiaty montowane na latarniach ulicznych. Ogłoszenie przetargu na remont dachu na 

SP Nr 2, gdzie 470 tyś zł. otrzymano dofinansowania. Sprzedano działkę 16 arów w Ujeźdźcu 

za 115 tyś zł. mieszkanie na ul. Kościuszki 32.000 zł. mieszkanie na ul. Wojska Polskiego 23.000 

zł. Wymiana zestawu hydroforowego na ul. Miraszewskiego 143.000 zł. Wykonano projekt 

kanalizacji i wody na Osiedlu Matejki. Wykonywał to ZWiK. Są to tereny KOWR-owskie. 

Złożono do nich wniosek o przejęcie 4,5 hektara terenu zaraz za działkami na ul. Pocztowej, 

gdzie budowane są domy jednorodzinne. W tym miejscu w planie zagospodarowania 

przestrzennego w tym miejscu są tereny usługi w tym turystyczne. Chcielibyśmy w przyszłości 

pozyskać dofinansowanie na zagospodarowanie tego terenu na Ośrodek nad jeziorem.  

Na tym pkt 16 sesji został zakończony. 

Do pkt 17. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Barabasz 

zamknął XXI sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Sekretarz obrad: 

Ewa Szlosek      

        Przewodniczący posiedzenia: 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


